

国外客户为什么要办理菲律宾(PHILIPPINES)大使馆认证甘肃登记表

产品名称	国外客户为什么要办理菲律宾(PHILIPPINES)大使馆认证甘肃登记表
公司名称	深圳市杰鑫诚信息咨询有限公司销售部
价格	61.00/份
规格参数	
公司地址	深圳市罗湖区东晓路3063号新丝路时尚文创园B栋1楼
联系电话	15913941040

产品详情

菲律宾(PHILIPPINES)甘肃登记表大使馆认证Philippine (PHILIPPINES) Gansu registration form embassy certification

对外贸易单据签章的签章机构；

The signing agency of foreign trade documents;

对外贸易单据签章,是指中国国际贸易促进委员会/中国国际商会按照《中国国际贸易促进委员会章程》职能,依据国际惯例以及国外有关当局和客户的要求,应国内出口企业的申请,对信用证要求的用于出口商品通关结汇的有关单据或有关保险公司、船公司等机构出具的单据进行签章。

The signature and seal of foreign trade documents refers to the functions of the China Council for the Promotion of International Trade/China Chamber of International Commerce in accordance with the "China Council for the Promotion of International Trade-Member Constitution", in accordance with international practices and the requirements of relevant foreign authorities and customers, to respond to domestic export companies For the application, the relevant documents required by the letter of credit for customs clearance of export commodities or the documents issued by relevant insurance companies, shipping companies and other institutions shall be signed and sealed.

对拟送国外使用的文书办-理领事签章是否有时效规定？

Is there a time limit for the signature and seal of the consulate for documents to be sent abroad?

答：部分种类的公证/书所涉及的事实具有可变性，如婚姻状况公证、未受刑事处分公证、健在公证、存款证明等，此类公证/书有效期一般为6个月。如公证/书本身已过时效，领事签章自然也就没有意义了。另外，一些country驻华大使馆在受理领事签章时对部分种类文书的时效性还有特殊规定，当事人应根据需要及时对文书办-理领事签章，办-理后要尽快使用。

Answer: The facts involved in some types of notarizations/books are variable, such as notarization of marital status, notarization of criminal sanctions, notarization of aliveness, certificate of deposit, etc. The validity period of such notarizations/books is generally 6 months. If the notarization/book itself has expired, the consular signature will naturally be meaningless. In addition, some country embassies in China have special regulations on the timeliness of certain types of documents when accepting consular signatures. The parties should apply the consular signatures to the documents as needed, and use them as soon as possible after processing.

国外客户为什么要办理菲律宾(PHILIPPINES)大使馆签章登记表-
国外客户为什么要办理菲律宾(PHILIPPINES)大使馆签章登记表

Why foreign customers need to apply for the registration form of the Philippine (PHILIPPINES) embassy-why
foreign customers need to apply for the registration form of the Philippine (PHILIPPINES) embassy

联系人：程丹 15913941040 QQ：2623880699